

Title (en)

Arrangement for fastening a decorative front to a surface of a domestic appliance

Title (de)

Anordnung zum Befestigen einer dekorativen Front an der Oberfläche eines Haushaltsgerätes

Title (fr)

Agencement de fixation d'un panneau avant décoratif à la surface d'un appareil ménager

Publication

EP 1505353 A1 20050209 (DE)

Application

EP 04018621 A 20040805

Priority

ES 200301965 A 20030807

Abstract (en)

The arrangement has at least one distance element (14) that can be attached to the surface (8) of the machine and to which the decorative front (12) can be attached at its rear (16). The distance element is covered by the decorative front when the front has been fitted. The decorative can have a box profile that is open on one side and the distance element can be stuck to the surface of the machine.

Abstract (de)

Anordnung zum Befestigen einer dekorativen Front an der Oberfläche eines Haushaltsgerätes, mit zumindest einem Distanzelement 14, das an der Oberfläche 8 befestigt werden kann, an das die dekorative Front 12 an ihrer Rückseite 16 befestigt werden kann, dadurch gekennzeichnet, daß das Distanzelement 14 von der dekorativen Front 12 bedeckt wird, wenn diese montiert ist. Auf diese Weise erhöht sich die Vielfältigkeit möglicher ästhetischer Varianten, ohne die Komponenten der Gerätetür verändern zu müssen. <IMAGE>

IPC 1-7

F24C 15/06; F24C 15/04

IPC 8 full level

F24C 15/04 (2006.01); **F24C 15/06** (2006.01)

CPC (source: EP ES)

F24C 15/04 (2013.01 - EP ES); **F24C 15/06** (2013.01 - EP ES)

Citation (applicant)

- DE 7130710 U 19711125
- US 4299921 A 19811110 - YOUSSEF KAMAL A

Citation (search report)

- [X] GB 2380787 A 20030416 - BE MODERN LTD [GB]
- [X] US 5928540 A 19990727 - ANTOINE DOMINIQUE [FR], et al
- [DA] DE 7130710 U 19711125

Cited by

EP2469179A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1505353 A1 20050209; ES 2255356 A1 20060616; ES 2255356 B1 20070216

DOCDB simple family (application)

EP 04018621 A 20040805; ES 200301965 A 20030807